
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 113
Forslag til ejendomsskattelov.
Af skatteministeren (Jeppe Bruus)

Spørgsmål 48
Hvis alle boligejere automatisk får en rabat på 20 procent, men skattepromillen efterføl
gende justeres for at sikre samme provenu, er der så tale om en rabat? Er der ikke 
snarere tale om, at man sætter et nyt udgangspunkt for skatten, som giver samme 
resultat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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